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 § 1 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Sven Öberg (PRO) utsågs att tillsammans med 

ordföranden Eva Sahlin (SPF) justera dagens protokoll vilket ska  

ske fredagen den 24 september. 

 

§ 2  

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2010-05-12 

justerats den 17 maj. 

 

§ 3 

Inkomna handlingar 

 

Följande till pensionärsrådet inkomna handlingar anmäldes. 

 

Äldrenämnden 

Protokoll nr 4 fört vid sammanträde 2010-05-04  

Protokoll nr 5 fört vid sammanträde 2010-06-01  

 

Protokoll från förtroenderådet vid Älvsjö service- 

hus 2010-05-06 och 2010-09-02 

    

 4 

Tertialrapport 2 

 

Eva Folke redogjorde muntligt för de delar i tertialrapport 2 som berör  

äldreomsorgen. 

 

 § 5 

Slutrapport – Förstärkt stöd till anhöriga som hjälper och  

vårdar närstående 

 

Slutrapporten om projektet Förstärkt stöd till anhöriga som hjälper och  

vårdar anhöriga redovisades. 

 

Särskilt uttalande 

Förvaltningen har åstadkommit ett fantastiskt arbete på kort tid. 

 

§ 6 

Redovisning av bemanningen vid Solberga vård- och omsorgs- 

boende 

 

Eeva Eriksson redovisade hur bemanningen ser ut vid Solberga vård- och 

omsorgsboende. 
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§ 7 

Val av representanter till förtroenderådet vid Långbrobergs vård- 

och omsorgsboende 

 

Kerstin Wiklund (PRO) och Mona Jernström (PRO) väljs som representanter 

till förtroenderådet vid Långbrobergs vård- och omsorgsboende. 

 

§ 8 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Mona Jernström (PRO) tog upp att tidsintervallet vid ljussignalen vid rondellen 

Sjättenovembervägen/Älvsjövägen är väldigt kort vilket innebär svårighet för  

äldre och funktionsnedsatta att hinna över den hårt trafikerade Älvsjövägen. 

Förvaltningen kontaktar trafikkontoret. 

 

Leila Harrat (PRO) undrade om det finns någon lokal i stadsdelen som rymmer 

60 personer, där PRO kan ha sina medlemsmöten. Hyran för IOGT-lokalen är 

alldeles för dyr. Det gamla stationshuset står tomt enligt flera uppgifter. Evy 

Johansson (SPF) undersöker vem som äger det gamla stationshuset. 

 

Solveig Sandberg (SPF) undrade om förvaltningen fått några ansökningar om 

korttidsvård utomlands. Enligt Eva Folke har ingen ansökan inkommit. 

 

Sven Öberg (PRO) framförde att det vore bra om SL kunde ordna så att någon av 

bussarna kunde passera Willys eftersom det är långt för många äldre personer att 

gå från Älvsjö stationsplan till Willys. Boende i Liseberg och Örby slott saknar sedan 

en tid livsmedelsaffär. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Britt-Marie Ericsson 

 

 


